
Skolebestyrelsesmøde

29. januar 2024, kl. 17.00-19.30



Dagsorden
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde, 29. december. kl. 17.00-19.30 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

2. Godkendelse af dagsorden

3. Nyt fra elevrådet 

4. Budget/Økonomi

5. Hallen

6. Nye tanker for indskoling/mellemtrin

7. Skolefest

8. Arbejdsdag.

9. Bestyrelsesvalg 2024

10.Kommissorier 

11.Ekstra punkt - personalesituationen

12.Meddelelser

13.Punkter til næste møde



1. Godkendelse af referat fra sidste møde

Mål: Godkendelse af referat fra sidste møde

Referat: godkendt



2. Godkendelse af dagsorden

Mål: Godkendelse af dagsorden

Referat: Godkendt, med tilføjelse af nyt punkt 11: 
Personalesituationen



3. Nyt fra Elevråd

Referat:

Ønsker fra elevrådet:

Fase 2: afsætte penge til vedligehold, legeplads, fællesrum (sofa og bordtennisbord), cykelskur – her 
ønskes tag, snerydning

Fase 3: penge til møbler i klassen, elevprinter, nyt lys på toiletter i pentagon, lås på den yderste

Forslag til pulje til elevrådet fremlægges på kommende møde

Ønsker til fællesrum fremlægges og kan eventuelt prioriteres fra udviklingspuljen



4. Budget/økonomi

Baggrund: Bestyrelsen bliver informeret om status på budgettet 2023.

Mål: At skolens økonomi er i sund balance og at vi opnår vores mål.

Bilag: Fremlægges på mødes

Referat: gennemgået – overskud på 171.000, der overføres til budget 2024 (her mangler der dog stadig 
en regning for fjernvarme og nogle visitationer).



5. Hallen

Baggrund: Skolebestyrelsen er blevet kontaktet af hallen. Den ønsker et svar af os i forhold til et 
samarbejde som beskrevet i bilag, dialog med hallen fremlægges på mødet af formanden.

Mål: Vi skal forholde os til det fremtidige samarbejde.

Bilag: Proces oplæg udarbejde af DGI vedhæftet, dialog 

Referat: Drøftet. Meiken og Aksel er valgt til styregruppen



6. Nye tanker for indskolingen/mellemtrinnet 

Baggrund: Ledelsen har drøftet en ny tanke i forhold til de mindste klasser. Lars præsenterer 
bestyrelsen for denne.

Mål: At godkende at vi kan arbejde videre med den.

Bilag: se bilag

Referat: drøftet og godkendt



7. Skolefest 

Baggrund: Ledelse og medarbejdere har haft nogle drøftelser hen over nogle eftermiddage. Disse tager 
udgangspunkt i elevrådet oplæg på et tidligere bestyrelsesmøde.

Mål: Ledelsen præsenterer hvad der skal ske i uge 6 og glæder sig til at gennemføre skolefestugen.

Referat: Rammen for skolefesten blev præsenteret. Der aftales at evaluere festen på næste møde



8. Arbejdsdag 

Baggrund: Sidste år startede vi op med at have en arbejdsdag på skolen. Bestyrelsen stod for at 
planlægge en dag sammen med forældre/børn. Hvor man lavede noget ved udeområdet på skolen.

Mål: Skolebestyrelsen ønsker at gentage dette igen i år. Der skal nedsættes et udvalg der sammen med 
ledelsen frem til SB i februar får lavet at oplæg til områder/aktiviteter der skal arbejdes med i år samt 
kommer med oplæg til dato.

Referat: Når dagen er fastlagt orienterer Preben børnehavens formand om datoen og Malte orienterer 
børnehavens leder, således at der ikke sker sammenfald af arbejdsdage igen i år.

Der arbejdes med en arbejdsdag den 20. april. Malte undersøger om datoen passer ledelsen og 
serviceleder. Der arbejdes med en plan om at involvere elevrådet og dermed måske kunne engagere 
hele skolen. Meiken og Preben er i styregruppen (Malene spørges om deltagelse).



9. Bestyrelsesvalg 

Baggrund: Hvert andet år vil der være bestyrelsesvalg for nogle fra bestyrelsens medlemmer som har 
valgt at sidde i to af gangen.

Mål: At bestyrelsen får drøftet og klarhed over hvem der er på valg og hvem der ønsker genvalg. At vi 
får gjort klar i god tid hvordan og hvornår det hele skal foregå, samt finde de medlemmer som vi 
mangler pt.

Link:

https://aabenraa.dk/media/o1abncmb/bilag-til-styrelsesvedtaegten-for-aabenraa-kommunes-skolevaesen.pdf

Referat: drøftet

Valgkomite består af Malte, Preben og Aksel. Meiken er på valg og ønsker genvalg, Ditte ønsker at 
udtræde og tilbyder at være supplant. Det betyder der skal finde 2 bestyrelsesmedlemmer og 2 
supplanter.

https://aabenraa.dk/media/o1abncmb/bilag-til-styrelsesvedtaegten-for-aabenraa-kommunes-skolevaesen.pdf


10. Kommissorier

Baggrund: At den samlede bestyrelse får en opdatering på status af arbejdet med Hjemmeside 
opdatering og Samarbejdet med Varnæs og Kliplev skolerne.

Mål: Grupperne fortæller kort, hvordan deres arbejde med kommissorierne går og hvor de er i 
processen.

- Er vi på rette spor eller skal der laves justeringer ?

Referat: Hjemmesiden er opdateret, der er ønsker om et mere moderne udseende fremadrettet.

Oplæg til sammenhæng mellem varnæs/kliplev/felsted præsenteres snart.



11. Personalesituationen

Baggrund: Bestyrelsen ønskede at høre baggrunden for omplacering af medarbejder.

Referat:

• Omplaceringen af medarbejder blev diskuteret og der blev stillet spørgsmål til valget af person. 
Bestyrelsen er ærgerlig over valget, men accepterer ledelsens beslutning.



12. Meddelelser

Punkter: Solceller, Bestyrelsesmøder i kommende skoleår, Støtteforening for børn og Unge i Felsted, 
Ren dag i samarbejde med borgerforeningen

Mål: Kort orientering

Referat: gennemgået



13. Punkter til næste møde

Emner:

Mål: Opsamling på punkter

Punkter: Evaluering af Skolefest, proces for årsberetning til skolefesten, drøftelse af skolens navn og 
logo, Ren dag 2024 


